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زمره  در  پاری سن ژرمن،  سرمربی 
هدایت  برای  جدی  گزینه های 
روز  یونایتد  است.  منچستریونایتد 
یکشنبه اعلام کرد که اوله گونار سولسشر 
پس از چندین نتیجه ناامیدکننده از 

ساوتگیت ماندنى شدساوتگیت ماندنى شد سرمربیگری این تیم برکنار شده ...

آمده ام تا نسل آینده را بسازمآمده ام تا نسل آینده را بسازم
سرمربی خراسانی و جدید تیم ملی کشتی فرنگی جوانان در گفت وگو با شهرآرا ورزشی
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رئیس شورای اسلامی شهر مشهد:
تاکنون هیچ طرحی برای حمایت
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــاز شهرخودرو به شورا نیامده است

ایســنا:رئیس شــورای شــهر مشــهد گفــت: اداره کل 
ورزش وجوانان و هیئت فوتبال خراســان رضوی تاکنون 
یت از  شــهر خودرو به شورای شهر  هیچ طرحی برای ح
مشــهد ارائه نکرده اند. حســن موحدیان درباره وضعیت 
یت از  تیم شــهرخودرو و برنامه مدیران شــهری برای ح
اینده مشــهد و خراســان رضوی در لیگ برتــر، اظهار 
کــرد: اداره کل ورزش وجوانان و هیئت فوتبال خراســان 
رضــوی تاکنون حتی درخواســت کمک هــم نکرده اند و 
ی دانیم چه برنامه ای برای شهر خودرو دارند. لازم است 
دوســتان طرح خود را مطرح کنند و بگویند که تیم به چه 
مبلغی و در چه عنوان و شرایطی نیاز دارد تا  اعضای شورا 
درباره ایــن موضوع تصمیم گیــری کننــد. او ادامه داد: 
اگر اداره  کل ورزش وجوانان اســتان طرحی داشته باشد 
که مورد تأیید شورای شــهر قرار  بگیرد، قطعا از این تیم ها 
یت  یت خواهیم  کرد؛ اما مسئولیت و مأموریتی در ح ح
از تیم  لیگ برتری نداریم. مدیریت شــهری مســئولیتی 
ندارد که از تنها تیم لیگ برتری حفاظت کند. این وظیفه 
بر عهده اداره  کل ورزش وجوانان خراســان رضوی است. 
اداره  کل ورزش وجوانان استان باید بیشتر از ما برای این 
تیم دلسوزی کند. رئیس شورای شهر مشهد گفت: حتی 
ی دانیم مشکل پدیده چیست. شاید بتوانیم مشکل را 
به صورت غیرمالی حل کنیم. شــهرداری حتی می تواند 
بخش خصوصی را پــای کار بیاورد. لزومــی ندارد حت 
به صورت مستقیم کمک کند. موحدیان خاطرنشان کرد: 
بعضا تیم های لیگ برتــری ریخت و پاش هایــی دارند که 
ی دهیم.  آن را اصلا قبــول نداریم و بابت آن هــم پولی 
یت از  ایل ندارم در ورزش قهرمانی و برای ح به شخصه 
تیم لیگ برتری ورود کنیم. تیم داری یک ه است، اما کار 
ما نیست. تیم داری فرهنگ خاصی دارد که ما آن را نداریم 
و البته فعالیتی است که با دشواری همراه است. بنابراین 
ورود بدون آگاهی به این حوزه، منجر به بدتر شدن اوضاع 
می شود. به شرطی که استانداری و اداره کل ورزش وجوانان 
خراســان رضوی پای کار بیایند و تصمیــم جدی بگیرند 
و افرادی را که دارای صلاحیت هســتند  مشخص کنند، 
ایندگان مشــهد در  شــهرداری و شــورای شــهر نیز از 

یت خواهند کرد. لیگ های فوتبال ح
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تیم بسکتبال بانوان مشــهد با نام مولتی کافه، با 
تغییرات زیاد و با هدایت کاپیتان فصل گذشــته 
اینده لیگ برتری مشهد، راهی میدان خواهد 
شد. فصل پیش مولتی کافه بومی نبود و در لیگ 

برتر حضور داشت.
۹ روز دیگر رقابت های لیگ دسته یک بسکتبال 
بانوان در فصل ۱۴۰۰ آغاز می شــود. خراســان 
اینده در لیگ دسته یک خواهد  رضوی امسال ۳ 
داشت؛ خانه بسکتبال نیشابور که از لیگ دسته ۲
صعود کرده اســت، تیــم مولتی کافه مشــهد که 
فصل قبل برای اولین بار در لیگ برتر بود و امسال 
ترجیح داد دوباره به لیگ یک بازگردد و تیم ژاویز 

ن تیم سینام سابق است. مشهد که تقریبا ه
هم گروهی هم تیمی های قدیمی

هنگی لیگ دسته یک  ۲ هفته پیش جلســه ه
اینــدگان ۱۹ باشــگاه برگزار  بانــوان با حضور 
شــد. با توجه به تعداد زیاد تیم ها، باشــگاه ها به 
ل و جنوب تقســیم شدند. تیم ها در  ۲ گروه ش
۳ گروه پنج تیمی و یک گروه چهار تیمی به رقابت 
خواهند پرداخــت. زمــان شروع بازی ها ۱۰ آذر 

اعلام شده است.
۲ تیم مشــهدی در گروه «ب» حضــور دارند. قرار 
بود ۵ تیم س تهران، نارسینا تهران، مولتی کافه 
مشــهد، فدایی تهران و ژاویز مشهد با یکدیگر به 
رقابت بپردازند که یکی از تیم های تهرانی انصراف 
داد و این گروه نیز چهار تیمی شد. در گروه «الف»، 
اینده استان، با  خانه بسکتبال نیشابور، دیگر 
لی، هایپر  تیم های خانه بسکتبال خراسان ش
گیلان، مهاد لواسان و صنایع دستی راستکردار 

بندرانزلی هم گروه است.
در گروه «ج»، اکسیژن اراک، خانه بسکتبال بندر 

امام خمینی (ره)، باژوند بوشهر، پیشتازان اهواز و 
ذوب آهن اصفهان قرار گرفته اند و در نهایت گروه 
آخر با نام گروه  «د» تیم های داتیس یزد، رشیدی 
کرمان، خانه بسکتبال سنندج و خانه بسکتبال 

آبادان را در خود جای داده است.
بازیکنان سابق در قامت مربی

مولتی کافه و سینام، فصل گذشــته لیگ برتری 
بودنــد. قرار بود امســال یکــی از ایــن ۲ تیم در 
اند و تیم دیگر راهی لیگ شود  سوپرلیگ باقی 
اند و  تا چراغ بســکتبال بانوان مشــهد روشن 
پشتوانه هم شــوند؛ اما آغاز زودهنگام مسابقات 
لیگ برتر، برنامه های تیم ســینام را که امســال 
نام ژاویز گرفته اســت، برهــم زد و تیــم به دلیل 
رین، قید لیگ برتر را  نداش زمان کافی برای 
زد و راهی لیگ یک شــد. در کنار این ۲ تیم خانه 
بسکتبال نیشابور اســت که فصل گذشته هم از 

لیگ دسته۲ توانست به لیگ دسته یک برسد.
از دنیای بازیکنی خداحافظی کردم

ایندگان  هدایت تیــم را بازیکنــان مشــهدی 
اســتان در فصل های گذشــته برعهــده دارند. 
جمیلــه نگهبــان سرمربــی تیــم اســت و غزاله 
کاظمی نیز مربی مولتی کافه اســت. این اولین 
تجربــه ایــن مربیان در لیگ دســته یک اســت. 
نگهبان در همین باره تصریح کرد: من از سال  ۸۵

مربی هســتم و در مسابقات اســتانی، کشوری 
و دانشــگاهی هدایت تیم ها را برعهده داشــتم؛ 
اما در بحث لیگ های کشــوری  که از ســال ۹۰

مشهد راهی مسابقات شــد، تنها اجازه داشتیم 
یا مربی باشــیم  یا بازیکــن. به همین خاطر برای 
اینده های استان بازی می کردیم. از این فصل 
من دیگر از دنیــای بازیکنی خداحافظی کردم و 

وارد وادی مربیگری شدم.
او ادامه داد: در  ۲ ســال اخیر خیلی از بازیکنان 

مشهدی به دلیل ناعادلانه بودن قراردادها و بحث 
مالی، قید حضــور در تیم  های لیگ بســکتبال 
مشــهد را زدند؛ اما امسال باشــگاه مولتی کافه 
تصمیم گرفت در لیگ یک از بازیکنان مشــهدی 
یت کند. بچه های باتجربه و قدیمی  و بومی ح
و همین طور بازیکنان دیگر مشــهدی را دور هم 
جمع کردیم. حتی غزل هژبر، بازیکن مشهدی، 
که ســال ها دور از شــهر خود در لیگ برتر برای 
استان های دیگر به میدان می رفت نیز امسال به 
مولتی کافه پیوسته است. اگر از مرحله مقدماتی 
به خوبی عبور کنیم، شــانس زیادی برای گرف 
نــدی داریــم و قطعا به  مقام داریــم. تیم قدر
سکو فکر می کنیم. هرچند  حریفان و راه سختی 
ام تلاش خــود را برای  پیش روی ماســت؛ اما 

بهترین نتیجه انجام خواهیم داد.
امسال کاملا بومی هستیم

سرمربــی تیم با اشــاره به کامــلا بومی بودن تیم 
مولتی کافــه مشــهد گفــت: اینکه باشــگاه ها و 
حامیان مالی مشــهد از نیروها و اســتعدادهای 
یت کنند، بســیار ارزشــمند اســت و  بومی ح
می توانند پشتوانه ای برای آینده آن رشته باشند. 
رینــات را دنبــال می کنیم.  ۲ماه اســت کــه 
۱۲بازیکــن جــذب کرده ایم و چنــد بازیکن رده 
رین می کنند و می توانیم از  سنی پایه نیز با ما 

آن ها در تیم های آینده استفاده کنیم.
نگهبان تصریح کرد: گروه ما ترکیب جالبی دارد. 
۲ تیم مشــهدی و ۲ تیم تهرانی در گروه دوم قرار 
دارند. تا جایی که مطلع هســتم، ۲ تیم مشهدی 
و یک تیم تهرانی درخواســت میزبانــی از اولین 
مرحله را دارند که در نهایت مشهد یا تهران میزبان 
خواهند بود. بازی ها به صورت نیمه متمرکز برگزار 
می شود، هر هفته پنجشــنبه و جمعه بازی ها در 
۲ روز برگــزار می شــود و یک هفته بیــن بازی ها 
فاصله خواهــد بود. در اولین مرحلــه که از هفته 
آینده برگزار می شــود، هر تیم ۲ بازی پشــت سر 
می گذارد. از ۴ گروهی کــه در مرحله مقدماتی 
شکل گرفته شده اســت، تیم های برتر به مرحله 
نهایی صعود می کننــد و در نهایت ۲ تیم به لیگ 

برتر صعود خواهند کرد.
اینده دیگر از استان در لیگ  او با اشاره به وجود ۲ 
ن ترکیب تیم سینام در  گفت: ژاویز مشهد تقریبا ه
نه سقا در لیگ   یک  لیگ برتر را دارد که با هدایت س
حضور خواهد داشت.  دختران نیشــابور نیز اولین 
حضورشــان در لیگ دســته یک را تجربه می کنند. 
اتفاق بســیار خوبی اســت کــه تعداد بیشــتری از 
خراسان رضوی در لیگ حضور دارند و برای تیم های 

هم استانی خود آرزوی موفقیت می کنم.

با جمیله نگهبان، کاپیتان فصل پیش سینام مشهد که امسال سر مربی تیم مولتی کافه شده است

امسال یک تیم بومی و از جوانان و باتجربه های مشهدی داریم
رئیس فدراسیون هندبال در آستانه اعزام

هندبالیست های ملی پوش به اسپانیا بیان کرد

ایران تنها تیم داراى حجاب
در جام جهانى

رئیس فدراســیون هندبــال می گویــد ایران 
ن با حجاب کامل  در رقابت های  تنها تیم مسل
جهانی هندبــال زنــان خواهد بود کــه برای 
اولین بار در این مسابقات رقم می خورد. مرحله 
نهایی اردوی آماده ســازی تیــم ملی هندبال 
بانوان برای اعزام به مسابقات قهرمانی جهان 
به میزبانی اسپانیا از ۳ تا ۹ آذر در تهران برگزار 
می شــود. آرزو کیان آرا تنها مشــهدی حاضر 
در اردوی تیم ملی اســت و برای نخستین بار 
دخــتران ایرانــی قرار اســت از ۱۰تــا ۲۸ آذر 
در مســابقات قهرمانی جهان هندبــال زنان 

به همراه ۳۱ تیم دیگر حاضر شوند.
علیرضــا پاکدل، رئیــس فدراســیون هندبال، 
دربــاره شرایــط تیم ملــی هندبال زنــان ایران 
قبل از اعــزام بــه مســابقات قهرمانــی جهان 
اسپانیا به ایسنا اظهار کرد: از فردا اردوی سوم 
هندبالیست ها آغاز می شود و بلافاصله تیم بعد 
از آن به اسپانیا اعزام خواهد شد. گروه سختی 
اســت و تیم ملی ما کار بسیار ســختی در این 
مسابقات خواهد داشــت. نکته ای که برای ما 
اهمیت دارد، اولین حضور تیم ملی ایران در این 
مسابقات است. پرچم کشور ما برای اولین بار در 
نِ با  میان سایر تیم ها به عنوان تنها کشور مسل

حجاب کامل به اهتزاز درخواهد آمد.
او ادامه داد: رئیس فدراســیون جهانی چند 
هفته قبل نیز در پیامی به فدراسیون ایران به 
اولین حضور تیم ملی ایــران با حجاب کامل 
در این رقابت ها اشاره کرد. دختران ما در این 
مســابقات می توانند ســفیران ورزش جهان 
اسلام در عرصه هندبال باشند و اتفاق بزرگی 
اســت که آن ها به عنوان زنان محجبه در این 

میدان بزرگ حضور پیدا کنند.
رئیس فدراســیون هندبال دربــاره تیم های 
رومانی، نروژ و قزاقســتان، حریفان تیم ملی 

هندبــال ایران در مســابقات قهرمانی جهان 
زنان، گفــت: تیم های بزرگــی از اروپا در این 
مســابقات حضور دارند. فاصلــه هندبال ما 
با آن ها خیلی زیاد اســت؛ حتی در آســیا هم 
کشــوری مثل ژاپن ســابقه حضــور در جمع 
۸تیم اول مسابقات جهانی را دارد، کره جنوبی 
قهرمان جهان و قهرمان المپیک بوده و چین 
(که با وایلد کارت به مسابقات جهانی راه یافته 
اســت)، تیم های صاحب نامی هســتند. این 
مســابقات میدان بزرگی بــرای هندبال زنان 
ایران خواهد بود و البته  با وجود قرارگیری در 
گروه سخت، کار بسیار سختی خواهد داشت.
پاکدل خاطرنشــان کرد: به اعتقــاد من حضور 
در این مسابقات کلاس بالایی دارد و می تواند 
کلاس آموزشــی خوبی هم بــرای مربیان و هم 
برای بازیکنــان باتجربه که قرار اســت مربیان 
آینده ما باشــند و هم بازیکنان جوان که کسب 
دانش و تجربه کنند، باشــد. وی درباره شرایط 
تیم ملــی مردان کــه خــود را برای مســابقات 
قهرمانــی آســیا آمــاده می کنــد، گفــت: تیم 
نت قطر  ملی مردان نیــز چندی قبــل در تور
نت  شرکت کرد. تیم ملی ۳ بــازی در این تور
انجام داد. به گفته فرنانــدز، اردوی خوبی بود؛ 
چون یکی از نــکات مهــم بــرای سرمربی تیم 
ملی، ســنجش کم و کیف بازیکنان بود تا برای 
تصمیم گیری در انتخاب بازیکنان از آن استفاده 
نــت خیلی مؤثر  کند کــه از این جهت این تور

نت راضی بود. بوده است. فرناندز از این تور
رئیس فدراسیون هندبال درباره پاداشی که 
از ســوی کمیته ملی  المپیک و وزارت ورزش 
و جوانــان برای تیم ملی در نظر گرفته شــده 
اســت، گفت: پیگیر این پاداش هســتیم تا 
پیش از اعزام پرداخت شود و هنوز درباره رقم 

این پاداش عددی به ما اعلام نشده است.

خبر آخرگزارش جیبی

قرمزهــا  تاجیــک  بازیکــن   ۲
در  بازی  کــردن  متخصــص 
این نوع سیســتم هســتند و با 
عملکرد خوبی که در تمرینات 
را  گل محمــدی  داشــته اند، 
حســابی راضــی و خوش حال 
کرده انــد. ســر مربی قرمزهــا 
بی صبرانــه پیگیر  حل مشــکل 
این ۲ نفــر اســت و می خواهد 
ببیند  وضیعــت آن هــا در بازی 
رســمی چگونه خواهد بود و 

با این سیســتم پرسپولیس 
می توانــد فصــل را ادامــه 
ســر  از  بایــد  یــا  بدهــد 

ناچــاری بــه همــان بــازی 
برگــردد. چهارنفــره  دفــاع 
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